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INNKALLING FAU BØ UNGDOMSSKULE  

Møtetidspunkt: 19. januar 2021 kl 19.00 

Møtested:  Personalrommet, Bø ungdomsskule 

Møteleder:  Elisabeth Haugen    Referent: Astrid Staurheim 

Deltakere Innkalt Tilstede 

8 a: Camilla Engravslia   

8 b: Tone Busch   

8 c: Elisabeth Haugen                                            X 

9 a: Gunhild Grav   

9 b: Astrid Staurheim  X 

9 c: Randi Hegna Prestbakken  X 

9 d: Christine Hvitsand  X 

10 a: Guda Renssen  X 

10 b: Nils Gunnar Heggen  X 

10 c: Olav Brennemo  X 

Konst. rektor: Jørgen Kåsa  x 

Evt eksterne innkalt:   

 

MANDATET TIL FAU:  

FAU skal sikre at foreldrene har reell medvirkning, fremme foreldrenes felles interesser og 

medvirke til at elevene og foreldrene kan ta aktiv del i arbeidet med å skape et godt 

skolemiljø. 

 

Nr. Tema Ansv. oppfølging 

15. Gjennomgang av forrige referat 24. nov 20 Elisabeth 

16. Forslag til vedtekter for FAU Bø Ungdomsskole  

17. Eventuelt   
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Neste 
møte 

16. februar 2021  

 

Vel møtt!  

 

Mvh  

Elisabeth Haugen  
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Saksgrunnlag           
 

15/20  Gjennomgang av forrige referat 24. nov 20 

  Vedtak: Referat er godkjent 

16/20  Vedtekter FAU Bø ungdomsskole (FAU BUSK) 

  Astrid og Elisabeth har jobbet igjennom et nytt utkast for vedtekter for FAU BUSK.  

Vi tar en gjennomgang på utkast for vedtekter for FAU BUSK. 

  Vedtak: Vedtektene godkjennes med de endringene som er foreslått.  

  Vi prøver å få til et formelt årsmøte på neste møte, slik at vi kan få registrert oss i 

Brønnøysund. 

17/20  Eventuelt 

Info fra Jørgen:  Gisle Espedalen har søkt stillingen som kommunalsjef oppvekst, dersom 

han får den må rektorstillingen ved BUSK lyses ut.  Konst. Rektor og konst. Ass.rektpr har 

sagt fra at de ikke kommer til å søke. Ledelsen har bedt kommunen få fortgang i 

prosessen med ny rektor. 

Skolen kjører rødt nivå ut uka, så over på gult. Skolen prøver å ha alle elever på skolen 

uansett nivå. 

Jørgen informerte om en politisak ang. bildedeling på snapchat. Skolen forbereder et 

foreldremøte om sosiale medier. 

Man kan logge seg inn på Visma og se terminkarakterer, Jørgen legger ut innoggingsinfo 

før neste runde med konferansetimer. 

Er et mål at samme trinn skal ha noenlunde samme nivå på lekser og undervisning. 

Neste år skal man prøve å ha to lærere pr trinn som har samme fag. 

Saker til neste møte:   -  Relasjonsbygging mellom foresatte, hvordan legge til 

rette for dette, evnt noe for Ung Arena 

Ungdomsklubb i samarbeid med frivillighetssentralen 
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